

# TRIPLE SUPERPHOSPHATE

## MICROFINE

0 – 46 – 0

### GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS / ANALYSE MINIMUM GARANTIE:

Available Phosphoric Acid/  
Acide Phosphorique Assimilable (P<sub>2</sub>O<sub>5</sub>) ..... 46%

### Water Soluble Fertilizer Engrais hydrosoluble



#### DANGER

Hazard Statement(s):  
H318 Causes serious eye damage.

#### Precautionary Statement(s):

Prevention:

P280 Wear eye protection/face protection.

Response:

P305 + P351 + P338 IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact

lenses, if present and easy to do. Continue rinsing.

P310 Immediately call a POISON CENTRE or doctor.

Other Hazards:

None known.

#### DANGER

Mention de(s) danger(s) :

H318 Provoque de graves lésions des yeux.

Conseil(s) de prudence :

Prévention :

P280 Porter un équipement de protection des yeux/du visage.

Intervention :

P305 + P351 + P338 EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs

minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées.

Continuer à rincer.

P310 Appeler immédiatement un Centre antipoison ou un médecin.

Other Hazards:

Inconnu.

### Manufactured for:

Master Plant-Prod Inc.  
314 Orenda Rd.  
Brampton, ON  
L6T 1G1

Master Plant-Prod Inc. warrants that this product meets the specifications as labeled. We do not make any recommendations as to this products use and no warranty of any kind is given or implied and Master Plant-Prod Inc. will not be liable for any damages, losses, injuries or consequential damage which may result from the use or misuse of this product.

Master Plant-Prod Inc. garantit que ce produit répond à spécifications étiquetées. Nous ne faisons pas de recommandations quant à cette utilisation des produits et aucune garantie d'aucune sorte est donnée ou implicite et Master Plant-Prod Inc. ne sera pas responsable des dommages, des pertes, des blessures ou des dommages qui pourraient résulter de l'utilisation ou la mauvaise utilisation de ce produit.

Net Weight: 25 kg

10647 0516